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2024-09-26 

Protokoll 8/2024 

fört vid Utbildningsnämndens sammanträde torsdagen den 26 
september 2024 kl. 16:30-16:55, Insikten, Hantverkargatan 
2F 
 

Ledamöter Emilia Bjuggren (S) Ordförande 
Andréa Hedin (M) Vice ordförande 
Simon Froster Delbom (S) 
Anna Ekström (S) 
Emilio Reyes Ludwig (S) 
Tina Kratz (V) 
Ahmed Sharaf Abdi (V) 
Aida Badeli (MP) 
Hanna Werner (M) 
Erik Jonsson (M) 
Linnéa Vinge (SD) 
Jan Jönsson (L) 
Claes Nyberg (C) 
 

Ersättare Ellen William-Olsson (S) 
Viktor Risling (S) 
Anne Charlotte Pernold (S) 
Malin Ottosson (V) 
Oliver Björklund (MP) 
Leo Sutic (M) 
Emil Rapp (L) 
Michaela Zankl (C) 
Frida Bondesson (KD) 
 

Övriga närvarande Gabriel Blomberg Borgarrådssekreterare 
Nils Annink Borgarrådssekreterare 
Lena Holmdahl Förvaltningschef 
Peter Bragner Avdelningschef 
Joachim Håkansson Avdelningschef 
Anette Burman Avdelningschef 
Ulrika Klemets Avdelningschef 
Petra Nergårdh Avdelningschef 
Niclas Westin Avdelningschef 
Carl Lidén Högselius Nämndsekreterare 
Mika Metso - Stabschef 
Eva-Li Littorin Enhetschef 
Britt-Marie Selin Personalföreträdare 
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Justerare Emilia Bjuggren (S), Andréa Hedin (M) 
 
 

Paragraf §§1-3, §§20-21 
 

Sekreterare Carl Lidén Högselius 
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§ 1 
Val av justerare och dag för justering  

Beslut  
Ordföranden Emilia Bjuggren (S) och vice ordföranden Andréa 
Hedin (M) utses att justera protokollet från dagens sammanträde. 
  
Justering av protokollet ska ske senast den 9 oktober 2024. 
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§ 2 
Anmälan av protokoll  

Beslut  
  
2.1 Anmälan av protokoll från utbildningsförvaltningens 
förvaltningsgrupp den 17 september 2024 
Protokollet från utbildningsförvaltningens förvaltningsgrupp den 17 
september 2024 anmäls och läggs till handlingarna. 
  
2.2 Anmälan av protokoll från utbildningsnämndens, 
förskolenämndens och SISAB:s råd för funktionshinderfrågor 
den 18 september 2024 
Protokollet från utbildningsnämndens, förskolenämndens och 
SISAB:s råd för funktionshinderfrågor den 18 september 2024 
anmäls och läggs till handlingarna. 
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§ 3 
Anmälan av delegationsbeslut och inkomna handlingar  
UTBF 2024/209 
 

Beslut  
Utbildningsnämnden anmäler följande delegationsbeslut: 
  

1. Anmälan av delegationsbeslut inom 
utbildningsförvaltningen till och med den 12 september 
2024 (bilaga a). 

2. Anmälan av beslut om ansökningar och överklaganden om 
tilläggsbelopp enligt ärendegrupp 1156 i 
utbildningsnämndens delegationsordning (bilaga b). 

3. Kontorsutlåtande – Stockholms stads kemikalieplan 2025–
2031. Svar på kontorsremiss från miljöförvaltningen enligt 
ärendegrupp 015 i utbildningsnämndens delegationsordning. 
(bilaga c). Dnr. 2024/3526. 

4. Anmälan av beslut om att skolplikten upphör på grund av 
varaktig vistelse utomlands enligt ärendegrupp 407a och 
anmälan av beslut om uppskjuten skolplikt enligt 
ärendegrupp 405 (bilaga d). 

 
Handlingar i ärendet 

 UTBF 2024/209-30 Sammanställning - Anmälan av 
delegationsbeslut och inkomna handlingar september 2024 

 UTBF 2024/209-31 Bilaga a Delegationsbeslut till och med 
den 12 september 2024 

 UTBF 2024/209-32 Bilaga b Ansökningar och 
överklaganden tilläggsbelopp enligt ärendegrupp 1156 

 UTBF 2024/209-33 Bilaga c Kontorsutlåtande - Stockholms 
stads kemikalieplan 2025-2031 

 UTBF 2024/209-34 Bilaga d Varaktig vistelse utomlands 
och uppskjuten skolplit september 2024 
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§ 20 
Särskilt stöd på gymnasiet  
Svar på skrivelse från Jan Jönsson m.fl. (L) 
UTBF 2024/2980 
 

Beslut  
Utbildningsnämnden godkänner utbildningsförvaltningens 
tjänsteutlåtande som svar på skrivelsen. 
 

Sammanfattning av ärendet  
Förvaltningen har mottagit en skrivelse från Liberalerna (L) om 
frågor kring hur förvaltningen arbetar med övergångar från 
grundskola till gymnasieskola när det gäller elever i behov av 
särskilt stöd. 
  
För elevers övergångar har förvaltningen etablerade rutiner. Genom 
ett systematiskt kvalitetsarbete identifieras skolornas behov och 
resurser fördelas därefter. Studie- och yrkesvägledare stödjer elever 
vid övergången till gymnasieskolan och samordnar 
antagningsunderlag. Uppföljning visar att elever i särskild 
undervisningsgrupp i årskurs 9 oftast fortsätter till gymnasiet och 
sällan avbryter sin utbildning. 
  
Utbildningsförvaltningen föreslår att utbildningsnämnden 
godkänner förvaltningens tjänsteutlåtande som svar på skrivelsen. 
 
Förslag till beslut 
Ordföranden Emilia Bjuggren (S) föreslår att utbildningsnämnden 
beslutar enligt förvaltningens förslag till beslut. 
  
Beslutsgång 
Ordföranden Emilia Bjuggren (S) konstaterar att det finns ett 
förslag till beslut och det är förvaltningens förslag. Ordföranden 
finner att utbildningsnämnden beslutar i enlighet med 
förvaltningens förslag. 
  
Särskilt uttalande 
Jan Jönsson (L) anmäler ett särskilt uttalande enligt följande: 
  

Förvaltningen skriver att de flesta elever i särskild 
undervisningsgrupp går vidare till gymnasiet utan avbrott. 
Det framgår dock inte vilket underlag denna uppgift bygger, 
varför vi gärna tar del av den statistiken. Det gläder oss om 
uppgiften stämmer, men det är inte det intrycket vi får när vi 
är ute på skolor och pratar med lärarna i de särskilda 
undervisningsgrupperna. 
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Handlingar i ärendet 

 UTBF 2024/2980-2 (Godkänd - R 1) Tjänsteutlåtande - 
Särskilt stöd på gymnasiet 

 UTBF 2024/2980-1 Skrivelse från Liberalerna om särskilt 
stöd på gymnasiet 
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§ 21 
Övriga frågor  

Beslut  
  
Skrivelser för beredning 
Utbildningsnämnden överlämnar följande skrivelser till 
utbildningsförvaltningen för beredning: 
  

 Skrivelse från (M) angående läxor i Stockholm 
 Skrivelse från (L) angående säkerheten på stadens skolor 
 Skrivelse från (L) och (M) angående statistik över bortförda 

Stockholmselever 
 Skrivelse från (SD) om larm om övergrepp 

  
Fråga om elever som förts utomlands under sommaren 
Vice ordföranden Andréa Hedin (M) ställer en fråga om 
förvaltningen har kännedom om hur många barn inom stadens 
grund- och gymnasieskolor som under sommaren förts ut ur landet. 
Peter Bragner, grundskoledirektör, svarar att 
grundskoleavdelningen följer ämnet kontinuerligt men att någon 
exakt siffra i dagsläget inte kan redovisas, varken i en hederskontext 
eller av andra skäl. Joachim Håkansson, gymnasiedirektör, redogör 
för hur det sett ut för gymnasieskolorna i samband med starten av 
höstterminen. 
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